
 

 

 

     

 

Αθήνα, 02 Ιουνίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Εσωτερικών  

 

Θέμα: «Καταγγελίες για κατάργηση θέσεων περιπτέρων» 

Όπως αναφέρει σε επιστολή της η Ένωση Επαγγελματιών Περιπτερούχων Πειραιώς 

και Περιχώρων «Με το άρθρο 76 παρ. 3 του ν. 4257/2014, θεσμοθετήθηκε η 

διαδικασία προσδιορισμού παραχώρησης κοινόχρηστων χώρων, από τους δήμους 

της χώρας, για τοποθέτηση περιπτέρων. 

Οι προαναφερόμενοι χώροι, καθώς και όσοι καταλαμβάνουν ήδη τοποθετημένα 

περίπτερα που μένουν κενά λόγω θανάτου του δικαιούχου και μη ύπαρξης μισθωτή 

(τα περίπτερα αυτά θεωρούνται «κενωθέντα περίπτερα»), παραχωρούνται προς 

χρήση, σύμφωνα με τις διατάξεις των παραγράφων 4 έως 6 του προαναφερόμενου 

άρθρου, σε ποσοστό 70% με πλειοδοτικό διαγωνισμό και 30% σε ευπαθείς ομάδες 

πληθυσμού (ιδίως άτομα με αναπηρία και πολύτεκνους). 

Ωστόσο, έχει παρατηρηθεί το φαινόμενο, η συντριπτική πλειοψηφία των δημοτικών 

συμβουλίων, να μην προσδιορίζει κοινόχρηστους χώρους για τοποθέτηση νέων 

περιπτέρων και να προβαίνει σε άμεση κατάργηση των θέσεων των «κενωθέντων 

περιπτέρων», εκλαμβάνοντας την ανατεθείσα με τις διατάξεις του άρθρου 76 του ν. 

4257/2014 αρμοδιότητα χωροθέτησης ως δυνητική.» 

Με δεδομένο πως ο κλάδος των περιπτερούχων υφίσταται στην Ελλάδα πάνω από 

έξι δεκαετίες και για εκατοντάδες οικογένειες έχει αποτελέσει και αποτελεί μοναδικό 

μέσο βιοπορισμού και σαν επάγγελμα έχει πληγεί από την οικονομική κρίση των 

τελευταίων ετών έχοντας υποστεί ταυτόχρονα μεγάλη συρρίκνωση, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Ποιες νομοθετικές πρωτοβουλίες στήριξης του κλάδου των περιπτερούχων 

θα ληφθούν ώστε να ανακουφιστούν άμεσα οι περιπτερούχοι; 
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2. Ποια βήματα θα γίνουν ώστε είτε να οριοθετηθεί ένας ελάχιστος αριθμός 

περιπτέρων ανά δήμο είτε να απαγορευτεί η κατάργηση κάθε  κενωθείσας 

θέσης περιπτέρου αν δεν έχει επιχειρηθεί η ολοκλήρωση της διαδικασίας 

πλήρωσης ώστε να αποφευχθεί η περαιτέρω συρρίκνωση του κλάδου και ο 

τελικός αφανισμός του; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

        Φωτεινή Μπακαδήμα 




